
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 
 

Grundejerforeningen 
Enggårdsbakken 
 
Formand:  
Kurt Overgaard-Andersen  
Søndermarken 76 
Telefon: 24 64 60 93 
Mail: kurt@8560.dk  
 
Kasserer:  
Morten Hymøller Laursen 
Enggårdsbakken 65 
 
Sekretær:  
Caspar Halbye 
Enggårdsbakken 61  
 
Bestyrelsesmedlem:  
Lise Møller  
Enggårdsbakken 67  
 
Bestyrelsesmedlem:  
Torben Svane Hermansen 
Enggårdsbakken 55 
 
 
 
OBS:  
Al daglig information & 
referater fra møder i  
grundejerforeningen 
udsendes via mail.   
 
Sørg derfor for at vi har  
din rigtige mailadresse  
– og gerne telefonnumre.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Referat fra ekstraordinær generalforsamling 20. maj 2015 i Grundejerforeningen Enggårdsbakken. 
 
Mødedato:   20. maj 2015 kl. 19.30 i Cafe Kolind 
Indkaldt af:  Kurt Overgaard-Andersen 
Referent:  Caspar Halbye 
 

 
DAGSORDEN: 

 
1. Valg af dirigent 
2. Valg af referent  
3. Præsentation og gennemgang af forslagene 
4.Valg 
 
1. Valg af dirigent 
Claus Andersen enstemmigt valgt som dirigent. 
 
2. Valg af referent  
Caspar Halbye enstemmigt valgt som referent. 
 
3. Præsentation og gennemgang af forslagene 
"Græsrødderne" gennemgår forslagene, og det understreges før gennemgangen, at de i for-
slagene anførte beløb er korrekte.  
 
Forsamlingen forhøres omkring brugen af ukrudtsmiddel på fællesarealerne, og der er ingen 
indvendinger.  Gartneren har udtalt, at der bør sprøjtes og ikke graves omkring træerne, da 
rødderne nemt kan tage skade ved brugen af spade eller hakkejern.  
 
Det understreges af enkelte i forsamlingen, at det arbejde der udføres, uanset hvilket for-
slag der vælges, skal være i overensstemmelse med lokalplanen, eller at kommunen skal-
godkende ændringer i beplantningen. Dette for at være sikre på, at kommunen ikke senere 
forsøger at gennemtvinge en reetablering af den tidligere beplantning for grundejerforenin-
gens regning. Bestyrelsen tilkendegiver, at alt arbejde vil blive udført efter reglerne. 
 
Der spørges desuden om, hvorvidt eksisterende frugttræer må stammes op, så de nederste 
grene ikke hænger ned på jorden. Det oplyses, at har man forstand på det, må man mere 
end gerne stamme træerne op, så de bliver både pænere at se på, og græsklipningen om-
kring træerne gøres nemmere for foreningens havemand. Vedligeholdelse af eksisterende 
beplantning er altid en mulighed.  
 
Ved gennemgangen af forslagene tilkendegives der interesse for bevarelse af fjeldribs under 
hensyntagen til, at de kan være særdeles pæne. Det bemærkes hertil, at de kun bliver 
pæne, hvis de vedligeholdes løbende, hvilket ikke er sket indtil nu. Gartneren har udtalt, at 
fjeldribsene bør ryddes, da det er et for stort stykke vedligeholdelsesarbejde.  
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4.Valg 
 
Forslag  Stemmer  
A:  41 
B:  2 
C:  1 
D:  17 
 
Det bemærkes efter afstemningen, at der er afgivet én stemme for meget. Da det kræver 2/3 flertal af de frem-
mødte stemmer for at vedtage en beslutning af denne karakter,  besluttes det, at valget ikke skal tages om, da for-
slag A er vedtaget, uanset om den ene stemme, der er afgivet for meget, trækkes fra dette forslags antal af stemmer.  
 
Forslag A vedtages.  
 
Bestyrelsen oplyser om, at der er bestyrelsesmøde torsdag d. 28 maj, hvor der arbejdes videre med det vedtagne 
forslag.  
 
 
 
Referent 
Caspar Halbye 
 
 
 
 


